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In uw brief van 25 september stelt u vragen over de aandelen van onze gemeente in GAE. In deze brief 
reageren wij hierop. 
 
Is de weergave van het artikel juist? 
De weergave van het artikel is juist op één punt na. In het artikel wordt gesteld dat de wethouder heeft 
gezegd dat de luchthaven op onze grond ligt, dat is niet juist. De wethouder heeft aangegeven dat de 
luchthaven op ons grondgebied ligt.  
 
Heeft de wethouder namens het college gesproken? 
Ja.  
 
Op basis waarvan is de wethouder tot deze uitspraken gekomen? 
In het collegeprogramma hebben wij aangegeven dat wij het hebben van aandelen niet zien als een 
kerntaak van de gemeente. Wij hebben van de raad nooit de opdracht gekregen om over te gaan tot 
verkoop van de aandelen. In de Gemeentewet is geregeld dat het besluiten tot privaatrechtelijke 
handelingen tot de bevoegdheden van het college behoort. Uiteraard leggen wij besluiten tot 
privaatrechtelijke handelingen die financieel ingrijpende gevolgen (kunnen) hebben aan u voor. Het 
besluit tot behoud van aandelen heeft op zichzelf niet dergelijke ingrijpende gevolgen. 
 
Het college heeft geconstateerd dat er op dit moment veel gebeurt op en rond het luchthaventerrein en 
dat het eenvoudiger is hier invloed op uit te oefenen op het moment dat wij aandelen hebben. Wij zitten 
dan aan tafel met de overige aandeelhouders op het moment dat er relevante besluiten worden genomen 
en kunnen zo nodig aan de voorkant vragen om tot een ander besluit te komen. 
 
Wanneer gaat u dit standpunt aan de raad voorleggen? 
21 september jl. heeft GAE een presentatie verzorgd aan raden en staten, waarin is toegelicht wat de 
mogelijke toekomst van de luchthaven is. Zij hebben daarbij de raads- en statenleden gevraagd om te 
lobbyen voor financiële steun van de rijksoverheid en om het bedrag dat in 2017 beschikbaar is gesteld 
de komende jaren versneld in te mogen zetten. Deze laatste vraag leggen wij uiteraard bij de raad neer. 
Wij kunnen ons voorstellen dat de raad dan ook een mening vormt over de wenselijkheid van behoud van 
het huidige aandelenpakket. 
 
Is het als handhaver nodig om aandelen te hebben om op de hoogte te blijven van ontwikkelingen? 
Als bevoegd gezag zijn wij op de hoogte van ontwikkelingen, soms vooraf, soms pas bij de handhaving 
(dus tijdens of na realisering). Maar in alle gevallen pas op een moment dat plannen al een concrete 



 
 
 
 

Pagina 2  
 
 

vorm hebben aangenomen en dat er al een aantal besluiten genomen zijn. De mogelijkheid om plannen 
bij te sturen zijn groter als ze nog minder concreet zijn.  
Als aandeelhouder kunnen wij het belang van onze inwoners en bedrijven aan de voorkant onder de 
aandacht brengen wanneer dat nodig is. Daarmee is onze invloed groter.   
 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
mr. J. Th. van Nieukerken drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 
 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend 



GROENLINKS 
TYNAARLO 

De Groeve: 25 september 2020 

Betreft: aandelen GAE. 

De gemeente Tynaarlo is niet van plan haar aandelen 
van Groningen Airport Eelde (GAE) te verkopen. ,,We 
houden de vinger aan de pols om te weten wat er met 
het vliegveld gebeurt”, zegt wethouder Hanneke 
Wiersema (CDA).

Geacht college, 

Bovenstaande kop trof de GroenLinks fractie aan in het Dagblad van het Noorden 
van 24 September.
Ons inziens is dit enigszins voorbarig .
Voor zover ons bekend heeft de raad hier geen uitspraken over gedaan of dit 
besproken.

Naar aanleiding van het genoemde artikel wil de GroenLinks fractie u de volgende 
vragen voorleggen:

* is de weergave van het artikel juist?
* heeft de wethouder op persoonlijke titel gesproken of namens het college?
* op basis waarvan is de wethouder tot deze uitspraken gekomen?
* wanneer gaat u dit standpunt aan de raad voorleggen? 
* bent u het met de GroenLinks fractie eens dat de gemeente als handhaver altijd op 

de hoogte is van de ontwikkelingen en dat je daarvoor geen aandelen hoeft te 
bezitten? 

namens de fractie van GroenLinks Tynaarlo, 
Klaas Kuipers. 
Fractie voorzitter.


